
МIСЦЕВА KOMICШ З ПИТАНЬ ТЕХНОГЕННО-ЕКОЛОГtt[НОi
БЕЗПЕКИ I НАДЗВИЧАЙНИХ СИТУАЦIЙ

коБЕляцькоi MrcbKoi вади

Протокол NЬ 1
засiдання мiсцевоi koMicii з питань техногенно-екологiчноi безпеки i

надзвичайних ситуацiй

27 сiчня 2022 року м. Кобеляки

головуе: Олександр Копелець, голова мiсъкоi ради - голова мiсцевоi koMicii
з питань техногенно-екологiчноi безпеки i надзвичайних ситуацiй.

присутнi: члени мiсцевот koMicii з питань техногенно-екологiчноi безпеки i
надзвичайних ситуацiй (за списком).

засiдання koMioii проводилось З урахуванням карантинних обмеженъ та
обов'язковим дотриманням необхiдних протиепiдемiчних заходiв

ПОРЯДОК ЩЕFtrIIЙ:

1. IIро епiдемiчну сиryацiю на територiI Кобеляцькоi MicbKoi
територiальноi громади.

2. Про епiдемiчну ситуацiю в загальноосвiтнiх закладах
та запроваДження додаткових обмежувальних заходiв
кобеляцькот мiськоi територiальноi громади з метою
поширенню гострот респiраторнот хвороби CovID_19,
KopoнaвipycoM SARS-CoV-2.

MicbKoi ради
на територiI

запобiгання
спричиненоi

3. Про затвердження плану роботи мiсцевоI koMicii з питань
техногенно-екологiчноi безпеки i надзвичайних сиryацiй на 2022 piK.

4. IIро затвердження плану основних заходiв Кобеляцькоi Micbkoi
ради з пiдготовки до пропуску льодоходу, повенi та паводкiв у 2022 роцi.

5. Про стан утримання захисних споруд цивiльного захисту.

б. Про стан дотримання правил пожежноi безпеки у побутi.
]

1. слIrхАЛИ:

. 1. Семиног Вdпентину IBaHiBHy - завiдувача Кобеляцъкого вiдокремленого
пiдроздiлу державноi установи "полтавський обласний центр no"rpon. та
профiлаКтикИ хвороб MiHicTePcTBa охоРони здоров'я УкраiЪи", trро епiдемiчну
ситуацiю на територii Кобеляцькоi Micbkoi територiальноi |ромади.

.t
2. Казирода Володимира олексiйовича - головного лiкаря Комунального

некомерцiйного пiдприсмства <<Кобеляцька мiсъка лiкарнп Кобеляцькоi
MicbKoi РаДИ, про стан захворюваностi на COVID-l9 та лiкування хворих на
територii Кобеляцъкоi громади.
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З. Коломiсць, Jftобов АфанасiiЪну - головного лiкаря Комуналъного
некомерцiЙного пiдприемства "КобеляцькиЙ Щентр первинноi медико-
caHiTapHoi допомогЙ" Кобеляцькоi MicbKoT ради, про стан захворюваностi на
COVID-l9 на територii Кобеляцькоi громади.

За реЗУльтатами доповiдей та з урахувацням обговорення мiсцева
комiсiя вирiшила:

Iнформацiю виступаючих взяти до вiдому.

2. сЛУхАЛИ:
1. Коваль Наталiю Мефодiiвну - нач€шьника вiддiлу освiти MicbKoi ради,

яКа ДоПовiла, про епiдемiчну ситуацiю в загzulьноосвiтнiх закладах MicbKoi ради.
2. Китайгору Сергiя Iвановича - заступника мiсъкого голови, керiвника

РОбiт з лiквiдацii наслiдкiв медико-бiологiчноТ надзвичайноI ситуацii природ-
НОГО харакТеру, поR'язаноi iз поширенням корона BipycHoi хвороби COVID_l9
На ТеРиТорii Кобеляцькоi мiськоi ради, з€вначив гIро потребу обговорення та
ПРИЙНЯття рiшення щодо запровадженнrI додаткових обмежуваJIьних заходiв на
ТеРитОрii КобеляцькоТ MicbKoT територiальноТ громади з метою запобiгання
ПОШИРеННЮ гОстроi респiраторноТ хвороби COVID-19, спричиненоi
KopoHaBipycoм SARS-CoV-2.

3. Ковалъ Н.М. - запроlтонувала з 28 сiчня 2022 року по 04 лютого 2О22
РОКУ ВкЛЮЧно шеревести освiтнiй процес в опорному закладi <Кобеляцький
ЛiЦеЙ NЭ 1>>, о.rор"о'rу закJIадi <Кобеляцький лiцей j\b 2 iMeHi Олеся Гончаро>,тг -КОбеляцькiй заг€L[ъноосвiтньоi школи I-II ступенiв J\Ъ З, Свiтлогiрськiй
ЗаГ€LЛЪНООСВiТНiЙ школi I-III ступенiв iMeHi Антона Петровича Бiленка
КОбеЛЯЦЪКОi MicbKoi ради для 1^lHiB 5-11 класiв на дистанцiИну форму навчання.

4. КаЗИРОд В.О. - Запропонував перевести освiтнiй процес на дистанцiйнуl

фор.у навчаннrI на два тижнi (з 28.01 .2022 по 11 .02.2О22 року включно).

За РеЗУльТатаМи доповiдей та з урахуванням обговорення мiсцева
комiсiя вирiшила:

1. Iнформацiю виступаючих взяти до вiдому.

2. ВiДДiЛУ ОСВiТи Кобеляцъкоi MicbKoi ради, директорам опорного закладу
<<Кобеляцъкий лiцей }ф 1), опорного закладу <Кобеляцький лiцей J\ъ 2 iMeHi
Олеся Гончара>t, Кобеляцькоi загаJIьноосвiтнъоi школи I-II ступенiв J\Ъ З,
СВiтлОгiрськоi загальноосвiтньоi школи I-III ступенiв iMeHi Антона Петровича
Бiленка Кобеляцькоi MicbKoi ради з 28 сiчня 2022 рокУ по 04 лютого 2о22 року
вкJIючно перевести освiтнiй процес для учнiв 5-11 класiв на дисiанцiйну форму
навчаннrI

3. Вiддiлу освiти Кобеляцькоi мiськоi ради з 28 сiчн я 2022 року по 04
лютого 2022 року вкJIючно органiзувати дiяльнiсть КобеляцькоI дитячо-
юнацькоi спортивноi школи, будинку дитячоi та юнацькоi творчостi iм.Касъяна,
Кобеляцькоi станцii юних туристiв iз використаншIм технологiй дистанцiйного
навчаннlI.
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4. Вiддiлу культури, туризму, молодi та спорту КобеляцькоТ MicbKoT ради
З 28 сiчня2022 року по 04 лютого 2022 року вкJIючно органiзувати дiяльнiсть
КобеляцькоТ дитячоТ музичноi школи iз використаннrIм технологiй
дистанцiйного навчаннrI.

5. Вiддiлу освiти та вiддiлу культури, туризму, молодi та спорту
Кобеляцькоi мiсъкоi ради у перiод з 28 сiчня 2022 року по 04 лютого 2022 року
вкJIючно утрима:гися вiд проведення будь-яких масо.вих ocBiTHix, спортивних та
культурно-мистецьких заходlв, оргаЕlзацti екскурсrйних поrздок, виiздiв груп
1^lHiB у туристичнi подорожi тощо.

Проголосували: <За>> - 14 (одноголосно).

3. СЛУХАЛИ: ,

тIтипка олекс'андра Юрiйовича, спецiаlriста з питань цивiльного захисту
та мобiлiзацiйноТ роботи апарату Виконавчого KoMiTeTy мiсъкоТ ради, секретаря
мiСцевоi KoMiciI з питань ТЕБiНС, ознайомив присутнiх з проектом плану
роботи мiсцевоТ коцлiсii з питанъ техногенно-екологiчноi безпеки i надзвичай-
них ситуацiй на 202? piK, запропонував обговорити та затвердити.

За реЗультатами доповiдей та з урахуванцям обговорення мiсцева
комiсiя вирiшила:

1. Затвердити fIлан роботи мiсцевоi KoMiciT з питань техногенно-
екологiчноi безпеки i надзвичайних сиryацiй на2022 piK.

Проголосували: <<За> - 14 (одноголосно).

4. СЛУХАЛИ:

ТТТИцка О.Ю.,r ознайомив присутнiх з проектом плану основних заходiв
КОбеляцькоi мiськоI ради з пiдготовки до пропуску льодоходу, повенi та
паводкiв у 2022 роцi, запропонував обговорити та затвердити.

За РеЗУЛЬТатами доповiдей та з урахуванням обговорення мiсцева
комiсiя вирiшила:

1. Затвердити план основних заходiв Кобеляцькоi MicbKoi ради з
пiдготовки до проrтуску льодоходу, повенi та паводкiв у 2022 роцi.

Проголосували: кЗа> - 14 (одноголосно). 
,

5. СЛУХАЛИ:

ШИПКа О,Ю., проiнформував про стан захисних споруд цивiльного
захисту, розташованих на територii Кобеляцькоi |ромади.



За
комiсiя
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результатами доповiдей та з урахуванням обговорення мiсцева
вирiшила:

1. Спецiалiсту з питань цивiльного захисту та мобiлiзацiйноТ роботи
аПарату Виконавчого KoMiTeTy мiськоi ради спiлъно з фахiвцями 7-i ЩПРЧ 1-го
ДIРЗ ГУ ДСНС Украiни у Полтавсъкiй областi пiдготувати пропозицiТ щодо
органiзацiя здiЙснення комrтлексу заходiв, спрямованих на , приведенЕrI
ЗаХИСНИХ СпорУД цивiлъного захисту в готовнiсть до використання за
призначенням.

Проголосували: <€а>> - 14 (одноголосно).

6. СЛУХАЛИ:

Гребенюка Юрiя Вiкторовича, начаJIьника 7 ДПРЧ 1 ЛIРЗ ГУ ДСНС
УкРаiЪи у Полтавсъкiй областi, ознайомив присутнiх з аналiтичними даними
Про виникненнrI пожеж на територii Кобеляцъкоi |ромади. Зауважив на
необхiдностi проведення роз'яснювальноi роботи серед населення щодо
дотримання правил пожежноi безпеки в побутi.

За резУльтатЬми доповiдей та з урахуванцям обговорення мiсцева
комiсiя вирiшила:

1. Членам мiсцевоI KoMicii з питань ТЕБiНС спiльно з фахiвцями7-i ДГРЧ
1-ГО ЩIРЗ ГУ ДСНС УкраiЪи у Полтавсъкiй областi провести роз'яснюваJIьIIу
РОбОтУ серед населенIш щодо дотримання правил пожежноI безпеки в побутi,
ЗабеЗпечиТи розповсюдження друкованих iнформацiйно-агiтацiйних матерiалiв
вiдповiдноi тематики.

Проголосували: <За> - 14 (одноголосно).

контроль за виконаннrIм рiшень мiсцевоi koMicii з питань техногенно-
еКОЛОГiчноi безпеки i надзвичаЙних ситуацiй покласти на заступника мiського
голови Сергiя Iвановича Китайгору.

Голова мiсцевоi KoMiciT з п
техногенно-екологiчноi безпе

о. копЕлЕIФ

Секретар мiсцевоi KoMicii з гIита
техногенно-екологiчнот безпеки
i надзвичайних ситуацiй
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.gzp; о. шипко


